
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 19. maj 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 637
Vil ministeren oplyse, om regeringen vil indfri ønsket om, at finanslovsbevillingen til Døve-
film hæves med 1,1-1,5 millioner kroner, jf. SOU alm. del - bilag 267?
Spørgsmålet stilles som opfølgning på foretræde ved Døvefilm den 20 maj.

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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